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 Mikołów, 18 sierpnia 2021 r.  

 
 
Aneta Esnekier  
radna  
 

Pan Stanisław Piechula  
Burmistrz Mikołowa  

przez Przewodniczącą Rady Miejskiej Panią Katarzynę Syryjczyk – Słomską  
 

 
 
ZAPYTANIE w sprawie rowerowych stacji naprawczych  
 
 
Szanowny Panie Burmistrzu,  
 
wsłuchując się w głosy osób korzystających z Centrum Przesiadkowego w Mikołowie, uprzejmie proszę  
o informację czy jest możliwość usytuowania stacji naprawy rowerów przynajmniej przy jednej z wiat 
rowerowych.  
 
Inspiracją może być stacja posadowiona na przykład przed Decathlon Mikołów. Dość dobrze spełnia swoje 
zadanie.  
 
Zwracam się przy okazji z prośbą o dokonanie przeglądu, konserwacji czy w razie potrzeby wymiany 
istniejących w Mikołowie stacji tak, by mogły rzeczywiście być pomocne w razie potrzeby. Obecnie mają 
zardzewiałe narzędzia lub są zdekompletowane.  
 

 
Dziękuję!  

Aneta Esnekier 
 


